
  Z A P I S N I K   Sa Godišnje skupštine održane 11.05.2011.      OŠ „Petar Zrinski“ Krajiška 6, Zagreb  Početak: 12:30 sati    Prisutni opunomoćeni predstavnici klubova:   1. HAMK «MLADOST», Zagreb : Hrvoje Bartolin 2. MK «LOKOMOTIVA», Zagreb : Božo Markota,Martina Grah 3. MK «RAPIR», Zagreb : Željko Kvesić, Antonio Prišćan 4. MK «VMD», Zagreb : Bruno Ježek, Ranka Vukšić 5. MK «ZŠM», Zagreb :  Jasna Aljinović Žuanić,Ivan Komšić  6. MK «SPLIT», Split : Stipe Mađor Božinović, Ante Poljak 7. MK «KARLOVAC», Karlovac : Danijel Profozić, 8. MK „ŠESTINE“,Zagreb : Mirna Borošak,Danilo Bigović 9. MK „DMITAR ZVONIMIR“,Osijek, Darijo Carević 10. MK“INTER“,Zagreb: Ana Popovčić 11. MK „ŠPADA“,Poreč : Reno Marolt 12. MSZ : Denis Bičanić    Ostali prisutni :    1. Zlatko Matišić – član nadzornog odbora  2. Eduard Geber – član Nadzornog odbora  3. Slobodan Gačeša - član I.O.HMS-a  
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 D N E V N I      R E D    1 . Otvaranje i konstituiranje Skupštine 
� Prijedlog članova Radnog Predsjedništva 
� Prijedlog članova Komisije za verifikaciju 
� Prijedlog zapisničara 
� Prijedlog 2 ovjerovitelja zapisnika                    2 . Verifikacija 
� Predstavnika na Skupštini     3 . Glasovanje o :   
� Prijedlozima iz točke 1   
� Dnevnom redu 
� Zapisniku sa Redovne skupštine 2010   4.  Prijem novih klubova u članstvo - MK Dmitar Zvonimir i MK Špada                      5 . Izvješća 
� Predsjednika Hrvatskog mačevalačkog saveza o radu ( 2010) 
� Tajnika  o poslovanju  HMS-a  za 2010 godinu 
� Izbornika o radu i rezultatima reprezentacija za 2010 godinu 
� Završnom računu HMS-a  za 2010 godinu  
� Nadzornog odbora   6 . Rasprava i  glasovanje o izvješćima                     7 . Prijedlog Programa rada za  2011 godinu – Predsjednik      8 . Prijedlog Financijskog plana za 2011 godinu – Tajnik      9 . Rasprava i glasovanje o Programu rada i Financijskom planu za 2011       10 . Ostalo      Zapisnik:  ad1) Predsjednik HMS-a otvorio je Skupštinu,pozdravio sve prisutne i predložio:  Članove radnog Predsjedništva   

�  Željko Kvesić - Predsjednik 
�  Denis Bičanić - Član 
�  Martina Grah - Član   Članove Komisije za verifikaciju  
�   Antonio Prišćan - Predsjednik 
�   Slobodan Gačeša - Član 
�   Božo Markota - Član   Voditelja zapisnika  
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� Reno Marolt   Ovjerovitelji zapisnika  
�  Mirna Borošak 
�  Hrvoje Bartolin  ad 2 ) Verifikacija  
� Predsjednik moli Komisiju za verifikacije da izvrši verifikaciju prisutnih delegata na Skupštini – temeljem njihovih punomoći .  Izvješće komisije utvrđuje da je Skupštini prisutno 18 delegata od čega 15 sa punopravnim punomoćima, a jedan (MSZ istekla registracija) sa nepravomoćnom punomoći od 22 mogućih te da Skupština može punopravno odlučivati o pitanjima iz njezine nadležnosti.  ad 3 ) Glasovanje o :  
� Glasovanje o Izvješću Komisije za verifikaciju  
� Prijedloge iz točke 1 tj. sastav Radnog predsjedništva i ostalih tijela  Godišnje skupštine  Delegati su jednoglasno usvojili Izvješće Komisije za verifikaciju i prijedloge iz točke 1 tj. sastav Radnog predsjedništva i ostalih tijela Skupštine.  

� 17 glasova za   Predsjednik HMS-a moli izabrane članove Radnog predsjedništva da zauzmu svoja mjesta i nastave Skupštinu .  Predsjedavajući stavlja na glasovanje :  
� Prijedlog Dnevnog reda 
� Zapisnik sa Redovne  skupštine 2010 godine  Delegati su jednoglasno usvojili Dnevni red i Zapisnik sa Izborne skupštine 2010 godine s  

� 17 glasova za  ad 4) Predsjedavajući predlaže prijam u punopravno članstvo slijedećih klubova:  
� MK „Dmitar Zvonimir“ – Osijek 
� MK“Inter“,Zagreb 
� MK „ Špada“,Poreč  Delegati su jednoglasno usvojili prijam navedenih klubova u punopravno članstvo HMS-a  

� 17 glasova za  ad 5 ) Predsjedavajući moli da izvješća podnesu :  
� Predsjednik HMS-a o radu za 2010 godine 
� Tajnik o radu za 2010 godinu 
� Izbornika o rezultatima 2010 godine 
� Tajnik o Završnom računu za 2010 godinu  
� Predsjednik Nadzornog odbora za 2010 godinu  
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Izvješća dostavljena u materijalima za Skupštinu pa nema potrebe za čitanjem, a Izvješće Nadzornog odbora, dostavljeno delegatima na Skupštini pročitao je član NO Eduard Geber. ad 6 ) Predsjedavajući stavlja Izvješća na raspravu    Predsjednik je obrativši se delgatima naglasio da se predloženi Program 2009-2013 ostvaruje zadovoljavajuće što je i vidljivo iz realiziranog tijekom 2010 godine, a izuzetan napredak ostvaren je u segmentu organiziranja međunarodnih sportskih natjecanja,te je pravo zadovoljstvo prijam u članstvo novih klubova Inter,Špada i Dmitar Zvonimir. Predsjednik Ž. Kvesić izvijestio je delegate da je Izvršni odbor sukladno „Pravilniku o ……. „ i temeljem prijedloga „Komisije za ...........“donio odluku o dobitnicima godišnjih nagrada, priznanja i nagradi za životno djelo za 2010 godinu. Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali B.Ježek (MK VMD),Jasna Aljinović Žuanić (MK  ZŠM) , Reno Marolt (glavni tajnik HMS-a) i Željko Kvesić ( Predsjednik HMS) , a vezano za Završni račun za 2010 upozoreno je da bi bilo dobro uz Završni račun dostaviti i analitiku.  R.Marolt naglasio je da se svi financijski poslovi i sve transakcije odobravaju na sjednicama I.O.HMS-a te da je svakom članu HMS-a (to su klubovi,a ne pojedinci) kancelarija, Nadzorni odbor,Zapisnici sa sjednica I.O.HMS-a dostupan u bilo koje doba te da tajnik stoji svakom legalnom predstavniku na raspolaganju. Naglašeno je i da se dio mladih sportaša kada govorimo o Forumima i ostalim prigovorima igra (J.Aljinović) te da njihove opservacije ne treba uzimati previše ozbiljno. Predstavljajući Izvješće g. Eduard Geber predložio da se u N.O. izabere g. Denisa Fileša.  Nakon provedene rasprave Predsjedavajući stavlja izvješća na prihvaćanje. Delegati su nakon provedene rasprave prihvatili Izvješća i predloženo:  
� Predsjednika HMS-a o radu za 2010 godine 

� 17 glasova za  
� Tajnika o radu za 2010 godinu 

� 17 glasova za  
� Izbornika o rezultatima 2010 godine 

� 17 glasova za  
� Tajnika o Završnom računu za 2010 godinu  

� 16 glasova za   1 suzdržan  
� Predsjednika Nadzornog odbora za 2010 godinu 

� 17 glasova za  ad 7 )  Prijedlog Programa rada za 2011 godinu   Željko Kvesić Predsjednik HMS-a predlaže realizaciju u skladu sa Programom rada 2009-2013   A u svojem je  izlaganju napomenuo da naročitu pažnju treba posvetiti dobivenim organizacijama velikih međunarodnih priredbi i pripremi naših sportaša za te priredbe jer to u ovim vremenima može predstavljati primjeren dodatni prihod i afirmaciju hrvatskog mačevanja.  ad8 )Prijedlog financijskog plana za 2011 godinu  Tajnik je izvijestio da je prijedlog Financijskog plana za 2010 godinu dostavljen u  materijalima te da nema potrebe posebno pojašnjavati Plan.  ad 9) Budući da nije bilo rasprave Predsjedavajući stavlja prijedloge na glasovanje            Delegati su  bez rasprave prihvatili predložen Program rada i Financijski plan  za 2011  
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         godinu .   
� 17 glasova za ad10 ) Ostalo  

� Predsjednik izvjestio da je g. Vjekoslav Rakamarić podnio pismenu ostavku na mjesto Predsjednika Nadzornog odbora i sukladno predloženom od strane g. Eduarda Gebera stavlja na glasovanje prijedlog da se za novog člana Nadzornog odbora izabere g. Denis Fileš.  Delegati su jednoglasno izabrali g. Denisa Fileša za novog člana Nadzornog odbora,a do isteka mandata 2013 godine.  
� 17 glasova za  

� Predsjednik izvjestio da je gđa. Ana Jurčević podnijela pismenu ostavku na mjesto člana Izvršnog odbora HMS-a te predlaže da se u Izvršni odbor do kraja mandata 2013 godine izabere g. Denisa Živolića Predsjednika MK „Špada“ iz Poreča obrazlažući to njegovim velikim radnim sudjelovanjem  u osnivanju kluba te budućim organizacijama međunarodnih natjecanja u Poreču pri čemu g. Živolić može biti od velike pomoći.                                                                           Delegati su jednoglasno izabrali  g.Denisa Živolića za novog člana Izvršnog     odbora HMS-a,a do isteka mandata 2013 godine.  
�  17 glasova za  

� Jasna Aljinović Žuanić predložila je , budući smatra da se za to ukazuje potreba, gđa. Ana Popovčić preuzme ulogu glasnogovornika i PR osobe HMS-a.  
� Mirna Borošak predložila je da se ubuduće organizirju prvenstva R.Hrvatske po disciplinama ali istvremeno pojedinačno i ekipno.  
� Tipe Mađor Božinović izvjestio je delegate o problemu liječničkih pregleda, budući su u Splitu ozbiljno materijalno opterečenje roditeljima i sportašima, ali i problematiku održavanja prvenstva dva dana jer troškovi su veliki a društvene i materijalne prilike upučuju na maksimalnu štednju.    Predsjedavajući ja završio rad Skupštine u 13.30 sati      Zapisničar Ovjerovitelji zapisnika Predsjednik HMS    Reno Marolt Mirna Borošak Željko Kvesić     Hrvoje Bartolin    


